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ZHRNUTIE

Predmetom našej výroby sú náramky, prstene, náušnice a prívesky. 
Sú vyrábané z chirurgickej ocele, čo znamená, že sú hypoalergénne. 

Bezproblémovo ich môžu nosiť aj ľudia s alergiami.
Náramky sú vyrábané z elastomeru, nádherne sadnú a netlačia. 

Dopĺňajú ich pravé jemné minerály rôznych druhov ako napríklad
 Ruženín, Lapis Lazuli, Achát čierny, Avanturín, Ametyst, Angelit

 a Fluorit. 

CIELE
Náš cieľ je rozžiariť outfity ľudí pomocou našich
handmade výrobkov. Ďalej by sme chceli zvýšiť
povedomie o handmade šperkoch na Slovensku a
teda poukázať na to, že aj na Slovensku sa dá vyrobiť
produkt z kvalitných minerálov a za dostupnú cenu.

PRODUKT

Od začiatku sme mali jasné, čo budeme vyrábať, no ešte sme nevedeli ako
vyrábať. Našťastie pre nás, Liana, naša viceprezidentka výroby má už

dlhoročné skúsenosti s výrobou takýchto produktov a bola schopná rýchlo
a efektívne naučiť ostatných, ako sa jednotlivé produkty vyrábajú.

VÝVOJ PRODUKTOV



PRODUKT A VÝROBA

Náš hlavný produkt, čím je minerálový
náramok sa skladá z minerálov rôznych farieb
a elastomeru, ktorý sa cez minerály pretiahne.
Ďalej produkty ako prstene a náušnice sú
vyrábane taktiež z minerálov a chirurgickej
ocele, ktorá zaručí, že si naše produkty môže
kúpiť aj alergik. 

PRODUKT

Výroba nášho náramku a celkovo našich produktov je v skutku
jednoduchá. Najprv si odmeriame aký dlhý elastomer potrebujeme.

Následne vyberieme minerály, ktoré sa nám farebne páčia  a postupne
ich na elastomer navliekame. Nakoniec elastomer zauzlujeme a

odstrihneme konce. 

VÝROBA



Konkurencia v oblasti výroby handmade šperkov s minerálmi sú najmä
malé stánky v obchodných centrách, ktoré predávajú výrobky ako my.
Veríme, že našou výhodou oproti konkurencii je zručnosť s modernými
technológiami ako napríklad Instagram (veľa týchto malých stánkov nič
také nemá), ručná výroba a kvalita. Našou výhodou oproti konkurencii je
taktiež to, že zamestnanci firmy sa pohybujú priamo medzi študentmi a
vedia pohotovo zareagovať na požiadavky a potreby zákazníkov.

ANALÝZA A KONKURENCIA
KONKURENCIA

ANALÝZA K dátumu 17. 03. 2023



FINANCIE
Finančné oddelenie zabezpečovalo našu firmu po
stránke vedenia účtovníckych záznamov a správy
finančných prostriedkov. Začiatkom účtovného obdobia
bol vložený základný kapitál 300 € predajom 100 ks
akcií v menovitej hodnote 3 €. Pri tvorbe
podnikateľského   plánu vytvorilo  predbežnú kalkuláciu
jednotlivých produktov a z nich vypočítalo  plánované
príjmy,  výdavky  a výsledok hospodárenia. Podľa
podnikateľského plánu sa postupne zaznamenávali
finančné záznamy   v elektronickej  podobe. 

K 17. 03. 2023 sme vytvorili výslednú kalkuláciu
jednotlivých produktov. Táto slúžila na výpočet reálnych
príjmov, výdavkov a skutočného   výsledku
hospodárenia.   Pri porovnaní plánovaných a skutočných
nákladov v kalkulácii produktovnám  vznikli rozdiely.

 
 

K dátumu 17. 03. 2023



Tak ako v dnešnej dobe je už zvykom, aj náš dodávateľ zvýšil ceny. My sme s
týmto neboli spokojní, a preto sme sa snažili nájsť iného dodávateľa, ktorý nám
predá tovar lacnejšie. To sa nám aj podarilo, a už od nového roka nakupujeme

od slovenského dodávateľa, ktorý znížil naše náklady a zároveň aj o niečo zvýšil
kvalitu našich produktov. 

ZVÝŠENIE CIEN DODÁVATEĽA

MARKETING

CENY VÝROBKOV
Predpokladané náklady na výrobky boli vďaka inflácií
trochu ovplyvnené. Práve preto sme mali na začiatku

menšie problémy, pretože výdavky boli vyššie ako
príjmy. Rýchlo sme sa však spamätali a ceny sme

postupne zvýšili. Aj vďaka takýmto momentom sme si
uvedomili, aké náročné je podnikanie, a aké dôležité sú

stratégie a výpočty. 
 



MANAŽMENT
Náš team sa skladá z 18 študentov našej školy. Rozdelení sme do 4
oddelení + prezident. 

Každé oddelenie má svojho viceprezidenta a ten má zamestnancov. 
Prevažne sme všetci komunikovali pomocou sociálnych sietí,
 kde sme mali vytvorenú skupinu. Úlohy ktoré sme potrebovali
 splniť väčšinou delil náš prezident Nikolas. 

Zo začiatku to bolo skôr o tom, že sme navzájom zisťovali, 
kto v čom napreduje, no následne po nejakom čase bol prezident

schopný rozdeliť prácu tak, aby sme úlohy plnili čo najlepšie
 a zároveň čo najrýchlejšie. Vďaka tomu pracoval každý naplno . 

Ak však niekto potreboval pomôcť, navzájom sme si pomohli. 
 



PREKÁŽKY

Ďalší z problémov s ktorým sme sa stretli bolo to, že na základe nášho dobrého
marketingu na škole, sme tento trh uspokojili do takej miery, že už nebol nikto, kto by mal
o náš výrobok záujem. Preto sme sa vrhli po ďalších možnostiach ktoré prišli. Najprv sme

začali predávať na DOD v našej škole. Potom sme sa dokonca spriatelili s firmami, ktoré
sídlia na SOŠMIŠ. S nimi sme sa dohodli na „výmennom predaji“ a teda, že my prídeme

predávať k nim na školu naše výrobky a oni zasa k nám tie ich. Túto skúsenosť hodnotíme
veľmi pozitíve a budeme sa snažiť spoluprácu udržať. 

 

NASÝTENIE ŠKOLSKÉHO TRHU

ZAČIATOČNÝ KOLAPS VZŤAHOV
Po prvom spoznaní sa, nakoľko sme študenti z dvoch tried, nebolo
najlepšie. Nemali sme zhody a hádali sa kvôli hlúpostiam. No po čase sme
si to vykomunikovali a náš prezident firmy nás spojil do jedného veľkého
celku, ktorý tvoríme doteraz. Naše ponaučenie znie – aktívne počúvanie je
cesta.



BUDÚCNOSŤ
Naša firma mala na začiatku nastavený hlavný cieľ a to rozžiariť outfity zákazníkom a celkovo ich
samotných, zlepšiť povedomie o kvalitných handmade šperkoch a podporiť domáci trh kvalitnými
výrobkami. Tieto ciele sa nám splnili, avšak nie v takom veľkom meradle ako sme predpokladali. Práve
preto by sme chceli naďalej rozširovať náš  trh a šíriť naše produkty medzi širšiu verejnosť a našich
rovesníkov. Taktiež by sme chceli zrealizovať platby online a sprístupniť objednávanie cez webstránku.

Máme v pláne navštíviť ďalšie stredné
školy a nadviazať s nimi spolupráce.
Taktiež chceme navštíviť internát, ktorý
sídli vedľa našej školy a predstaviť im
našu firmu. Veríme, že po zlikvidovaní
firmy sa bude šíriť naše posolstvo ďalej,
a že v budúcnosti sa nám podarí
pokračovať v našej myšlienke.

PLÁNY ŠPERKY
Fantázií sa medze nekladú a práve preto máme ešte

veľa toho, čo by sme chceli na našich produktoch
zlepšiť, vynoviť. Sortiment by sme chceli rozšíriť
napríklad o náhrdelník, ktorý sa nám nepodarilo

zrealizovať. Takisto zlepšenie v propagovaní šperkov a
možno aj nadviazanie spolupráce s kamenným

obchodom. Stále sa máme v  čom zlepšovať, veď
učíme sa na vlastných chybách a to celý život.



Obchodná akadémia, Račianska 107, Bratislava
SOŠ MIŠ, Kadnárova 7, Bratislava

Pillowy, š. f.
KMC, š. f.

Nicolas Francois Martel – konzultant
Mariia Stelmakh – fotografka

JA Slovensko, n. o.

ZA SPOLUPRÁCU ĎAKUJEME 

,,ZAŽIAR AKO ŠPERK Z KRIŠTÁĽKOVA",,ZAŽIAR AKO ŠPERK Z KRIŠTÁĽKOVA",,ZAŽIAR AKO ŠPERK Z KRIŠTÁĽKOVA"


